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Onderwerp Grens Nispen

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Itehouder H. Verbraak

Schriftelijke vraag

Op 5 november 2014 heeft de raad unaniem de motie lnvesteren aan de grens
aangenomen. Hierin werd het cotlege opgedragen zich in te spannen om samen met
ondernemers, gemeente Essen en bewonersptatform Nispen afspraken te maken die
bijdragen aan het verbeteren van de uitstraling, staat van onderhoud,
ondernemersktimaat en leefbaarheid van de voormatige grenspost N2ó2.

Op 30 Aprit 2015 is er een persbericht verschenen waarin werd gemetd dat BG Parking een
horeca exptoitatievergunning heeft gekregen voor een wegrestaurant met terras. Hierdoor
zou het gebied meer gaan leven en BG Parking zou ook gaan investeren in groen.

Op 20 mei 2015 is de motie van de motielijst van de Roosendaalse gemeenteraad gehaatd
omdat de verleende horeca exptoitatievergunning aan BG Parking er voor zou zorgen dat
de uitstrating, de staat van onderhoud en de leefbaarheid van de voormatige grenspost aan
de N262 wordt verbeterd.

De WD is van mening dat er van de beoogde effecten nog weinig zichtbaar is. Sterker nog
er zijn betonblokken geplaatst voor het wegrestaurant en het voormatige
grenswisselkantoor.

De WD heeft daarom de volgende vragen:
1. Op wetke wijze hebben de gemeente Roosendaat, gemeente Essen en het

bewonersplatform samengewerkt om de uitstraling, staat van onderhoud,
ondernemersklimaat en leefbaarheid van de voormatige grenspost N262 te
verbeteren?

2. Vindt u sinds de aanname van de motie dat de uitstraling, staat van onderhoud,
ondernemersklimaat en leefbaarheid van de voormatige grenspost N262 is
verbeterd? 7o ja, waarom vindt u dat?

3. Heeft BG Parking geihvesteerd in groenT Zo ja, waar?
4. Op wetke wijze gaat u alsnog werk maken van de opdracht zoats geformuleerd in

de motie?

Namens de WD,

Eddy Matthijssen
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Vorig jaar was er het initiatief om ter plekke te komen tot een truckparking. Daarvoor is
vergunning verleend en ter zake heeft nader overleg plaats gevonden met de gemeente Essen
en het bewonersplatform Nispen. Onlangs is evenwel gebleken dat de activiteiten hier zijn
beëindigd en het bedrijf heeft ons inmiddels aangegeven sinds 1 februarijl. officieel niet langer
huurder te zijn van het pand/perceel.

Wij hebben begrepen dat het bedrijf wel enige tijd ter plaatse operationeel is geweest, maar er
is fysiek geen verandering te weeg gebracht in de bestaande situatie.

voor zover ons bekend is er niets veranderd aan de groenvoorzieningen.

Probleem is dat de percelen en de bebouwing, die daar aanwezig is, particulier eigendom zijn,
voor zover gelegen op Nederlands grondgebied (i.c. de beide voormal ige douanekantoren en
het voormalige grenswisselkantoor, met de bijbehorende parkeerterreinen).
wij zijn dus voor wat betreft eventuele nieuwe ontwikkelingen altijd afhankelijk van initiatieven,
die men daar eventueel wil ontplooien en kunnen daar in feite niet of nauwel ijks invloed op
uitoefenen

Met ijke groet,
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